
PROTOKÓŁ Nr 16/08

z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Gminy Mielnik
w dniu 02 grudnia 2008r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:
1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy
3. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
4. Pan Stefan Troc - Przewodniczący Rady Gminy
5. Pani Halina Mirowska - Kierownik GOPS
6. Pani Beata Jonio-Nikitorowicz - inspektor w UG
7. Pani Jolanta Galecka - pracownik UG

Obradom  Komisji  przewodniczył  Pan  Witold  Terebun –  Przewodniczący  Komisji 
Finansowo-Budżetowej Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2009r.
2. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad XX sesji Rady Gminy.
3. Sprawozdanie z działalności Komisji w 2008r. i opracowanie planu pracy na 2009r.
4. Sprawy różne.

Do punktu 1.
Pan Wójt Gminy omówił projekt budżetu gminy na 2009r.

(w zał. na str............prot.)

Pan Kazimierz Tobota
Sprzeciwił  się wydatkowaniu 50 tys.złotych  na budowę wodociągu w kamienie.  Prywatne 
osoby kupiły tam działki i jeśli chcą mieć wodę, niech doprowadzą ją na własny rachunek.

Pan Adam Tobota
Jeśli  ma  być  budowany  wodociąg  w  kamienie  to  należy  również  doprowadzić  wodę  do 
działek przy Werchurnie i położyć ziemną linię elektryczną.

Pan Kazimierz Tobota stwierdził,  że w budżecie gminy są zbyt  małe środki na budowę 
oczyszczalni ścieków i kanalizacji.

Kwestia budowy oczyszczalni ścieków i kanalizacji zdominowała znaczną część dyskusji nad 
budżetem gminy.

Pan Adam Tobota
Zwrócił się z zapytaniem o losy rodziny z Kazachstanu, dla której przygotowujemy dom w 
Tokarach.
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Poprosił  również o wyjaśnienie  co  będzie  robione w ramach przeznaczonych  w budżecie 
środków w kwocie 10 tys.zł. na zabezpieczenie mogił.

Pan Sekretarz poinformował, że z informacji otrzymanych od zamieszkałej w Polsce córki 
tych państwa wynika,  że złożyli  oni dokumenty w Ambasadzie RP w Ałmacie w sprawie 
uzyskania Karty Polaka.

Pan Wójt Gminy
Mamy 5  mogił  do  urządzenia,  są  to  mogiły  żydowskie  i  żołnierzy  Armii  Krajowej.  My 
przeznaczamy na ten cel  10 tys.  złotych,  również 10 tys.  złotych  da Wojewoda Podlaski. 
Szukamy wykonawcy pomnika w Sutnie, który stanie w miejscu mordu dokonanego przez 
Niemców w 1941r. na mieszkańcach tej wsi.

Pan Adam Tobota zaproponował, aby o wykonanie projektu pomnika zwrócić się do Pana 
Musiałowicza.

Pan Kazimierz Tobota
Kto dał zgodę na wywożenie gruzu pod Osłowo?
Na drogę przy Werchurnie nadal jest wywożona ziemia z budowy strażnicy. Teren ten jest 
zaśmiecony a droga zniszczona.

Pan Wójt poinformował, że zgoda na wywożenie gruzu dotyczyła innego miejsca. Sprawa ta 
zostanie wyjaśniona.

Komisja  Rady  5  głosami  za,  przy  2  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie 
zaopiniowała projekt budżetu gminy na 2009r.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 2.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu komisji 
stałych Rady Gminy.
Nowo wybrany radny Pan Wiesław Kazimierz Saciuk wyraził chęć pracy w Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Gminy.

Komisja  Rady  6  głosami  za,  przy  1  głosie  wstrzymującym  się  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu komisji stałych Rady Gminy.

(w zał. na str........prot.)

Pani  Beata  Jonio-Nikitorowicz przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  regulaminu 
wynagradzania nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę Mielnik.

Pan Jan Zduniewicz
Ilu nauczycieli w Zespole Szkół nie korzysta z dodatku motywacyjnego?

Pani  Beata  Jonio-Nikitorowicz odpowiedziała,  że  nie  wie.  Takiej  informacji  mogłaby 
udzielić tylko Pani Dyrektor Zespołu Szkół.
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Pan Adam Tobota
Przytoczył  następujące  zapisy  z  załącznika  dotyczącego  dodatku  motywacyjnego,  które 
mówią  o  tym,  jakie  warunki  musi  spełnić  nauczyciel  aby  mógł  otrzymać  dodatek 
motywacyjny:
– systematyczne i efektywne przygotowywanie i wykonywanie przydzielonych obowiązków,
– dbałość  o  estetykę  i  sprawność  powierzonych  pomieszczeń,  pomocy  dydaktycznych  i  

innych urządzeń szkolnych,
– wzorowe prowadzenie  dokumentacji  szkolnej,rzetelne  i  terminowe  wywiązywanie  się  z  

poleceń służbowych,
– przestrzeganie  obowiązującego  porządku  pracy,  a  w  szczególności  czasu  zajęć  z  

uczniami.
Zdaniem  Pana  radnego  warunki  te  wynikają  z  obowiązków  służbowych  pracownika  - 
nauczyciela i nie powinno się za ich przestrzeganie dodatkowo płacić. Nie powinny się one 
znaleźć w regulaminie wynagradzania.  Są to podstawowe obowiązki nauczyciela,  za które 
pobiera on wynagrodzenie.
Stanowisko Pana Toboty poparł Pan Jan Zduniewicz.

Pan Sekretarz Gminy zaproponował,  aby Komisja Finansowo-Budżetowa uwzględniła  w 
planie  pracy  na  2009r.  kontrolę  wypłaty  dodatku  motywacyjnego  w  Zespole  Szkół  w 
Mielniku.

Komisja  Rady  4  głosami  za,  przy  3  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach 
prowadzonych przez Gminę Mielnik.

(w zał. na str........prot.)

Pani  Jolanta  Galecka przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  rocznego 
programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w 
art.3  ust.3  ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003r.  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o 
wolontariacie.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  7  członków  Komisji,  pozytywnie 
zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  rocznego  programu  współpracy  z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.

(w zał. na str........prot.)

Pani  Halina  Mirowska przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego 
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  przeciwdziałania 
narkomanii na 2009r.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  7  członków  Komisji,  pozytywnie 
zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na 2009r.

(w zał. na str........prot.)
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Do punktu 3.

Pan Przewodniczący Komisji przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji w 2008r.
(w zał. na str........prot.)

Komisja Rady jednogłośnie, przy obecności 7 radnych opracowała plan pracy na 2009r.
Brzmi on następująco:

I kwartał 2009r.
1. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2008r.
2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
3. Sprawy bieżące.

II kwartał 2009r.
1. Informacja o podjętych działaniach w zakresie pozyskania środków pozabudżetowych 

na zadania gminy.
2. Analiza kosztów funkcjonowania kultury, sportu i rekreacji za II kwartały.
3. Opiniowanie projektów uchwał Rady.
4. Sprawy bieżące.

III kwartał 2009r.
1. Analiza realizacji budżetu gminny za I półrocze 2009r.
2. Ocena realizacji zadań inwestycyjnych przyjętych do realizacji w 2009r.
3. Ocena realizacji zadań w zakresie ochrony przeciwpożarowej wykorzystanie budżetu 

w tym zakresie.
4. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
5. Sprawy bieżące.

IV kwartał 2009r.
1. Ocena wykorzystania środków budżetowych oraz pozabudżetowych na realizację 

zadań inwestycyjnych.
2. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2010r.
3. Sprawozdanie z działalności Komisji 2009r. i opracowanie planu pracy na 2010r.
4. Opiniowanie projektów uchwały Rady Gminy 
5. Sprawy bieżące.

Do punktu 4.

W sprawach różnych nie zabierano głosu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska

               Przewodniczący Komisji

                                                                                                        Witold Terebun
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